
Ekstraordinær 
generalforsamling 2025

HJERTERUM F.M.B.A. CVR.NR. 40768296


Referat  
D. 9. juni 2025 kl. 19.00 - 21.00 

Referent: Soroush Zand 

Dirigent: Agnes Andersen


Tilstede: 7 almene medlemmer, inkl. 3 bestyrelsesmedlemmer og den interne revisor.


Velkomst v. formand, Soroush Zand, der fortalte om baggrunden for den ekstraordinære 
generalforsamling, som jo var pga. den fremskyndede generalforsamling i januar 2025. Dengang 
lå regnskabet for 2024 ikke færdigt.  


1. Valg af dirigent: Agnes Andersen blev enstemmigt valgt. Dirigent takkede for tilliden og 
bekræftede at generalforsamlingen var indkaldt rettidigt d. 13/5 2025 via mail, jf. § 8, stk. 2. 


2. Regnskabsaflæggelse for 2024: Douglas Crawford (kasserer) og Soroush Zand (formand) 
gennemgik årsregnskabet. Regnskabet var forelagt forinden til den interne revisor, Jørgen A. 
Jakobsen, som havde nogle spørgsmål ift. nogle af overskrifter. Vores eksterne 
bogholderassistent, Laila Pedersen v. Bjernemose’s Bogholderi ApS, svarede pr. mail og disse 
svar blev gennemgået sammen med resten af årsregnskabet. Der var nogle 
forståelsesspørgsmål ift. forskellene på 2023 og 2024, som kasserer og formand besvarede. 
Årsregnskabet viste ikke et bemærkelsesværdigt overskud som forventet jf. den krise, som vi 
var i 2024, som vi er på vej ud af nu. 


3. Godkendelse af regnskab: Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 


4. Orientering om budget for 2025 v. kasserer og formand: Budgettet er blevet lagt ud fra 
konkrete tal i 1. kvartal af 2025 og fra 2024. Der forventes heller ikke, at 2025 giver et stort 
overskud, så vi forholder os stadig realistiske ift. vores økonomi. Derfor håber vi, at en 
nærtstående fondsansøgning, kan støtte os i at få opdateret vores inventar, hvoraf en del ting 
er nedslidte såsom madrasser, reoler og lign. Der er også ønsker fra undervisere om flere 
hjælpemidler såsom “boosters/puder” til yoga, et headset m.m. Vi ønsker på sigt (2026) at 
kunne få skabt en opsparing som tidligere, og eftersom medlemstallet er stigende, er det 
sandsynligt. Der var et konkret forslag omkring at ændre “Honorar” til “Honorar uden moms”, i 



budgettet, som nu er blev ændret. Der blev tilkendegivet, at budgettet havde opbakning fra 
alle tilstedeværende. 


5. Evt. Formand minder om, at vi har et hængeparti jf. generalforsamlingen fra 21. Jan. 2025, 
omkring at ændre et par af paragrafferne i vores vedtægter for at blive endnu mere transparente.


Tak til alle fremmødte, bl.a. dirigent og den interne revisor for at støtte foreningens arbejde.
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